
Breznički Hum s načelnikom Žugčićem u suradnji sa županom Stričakom 

pokrenut će Općinu u pravom smjeru 
10.05.2025. 

 

 

Župan, Anđelko Stričak, iza sebe ima uspješan mandat s velikim brojem realiziranih 

projekata i sveukupnih investicija od gotovo milijardu eura na svim područjima. 

Istaknuto je to na predizbornom skupu u do kraja ispunjenom vatrogasnom domu u 

Brezničkom Humu s kojeg je poslana poruka da HDZ pobjeđuje i u Varaždinskoj 

županiji te u Brezničkom Humu. 

 

Prema županovim riječima, Općinu Brezničkim Hum su do sada vodila dvojica 

HDZ-ovih načelnika i to Tomo Vuraić i Božo Ščuric u čijim mandatima su napravljeni 

najveći iskoraci. 

 

- Upravo u tom smjeru će nastaviti i naš kandidat, odnosno budući načelnik općine 

Darko Žugčić. Tri mandata je radio za dobrobit svojih sugrađana kao općinski 

vijećnik, upoznat je sa svom problematikom, sastavio je odličnu listu vijećnika i 

vijećnica koji će mu biti podrška u radu – rekao je Stričak. 



 

Podsjetio je da je Općina Breznički Hum na pola puta između Varaždina i Zagreba 

istaknuvši da sam njezin položaj nudi velike mogućnosti koje koje treba iskoristiti za 

što kvalitetniji život mještana.  

 

- Ovaj mandat je mandat uspjeha, odradili smo ga časno, pošteno, transparentno. 

Zavrtjeli smo investicijski ciklus vrijedan više od milijardu eura,  vodili brigu o svima, 

od najmlađih do najstarijih, pokrili svaku sferu društva, surađivali sa svima, bez 

obzira na političku pripadnost. Zato pozivam naše građane da 18. svibnja izađu na 

izbore, da glasaju srcem za županiju, za podrže sve naše kandidate, a ovdje u 

Brezničkom Humu Darka Žugčića i listu. Da podrže one koji su dokazali da im je na 

prvom mjestu Varaždinska županija, a naši rezultati rada govore upravo o tome– 

poručio je Stričak. 

 

Darko Žugčić, koji iza sebe ima tri mandata u Općinskom vijeću, od čega polovicu 

posljednjeg mandata na mjestu predsjednika Vijeća, zna najveće probleme s kojima 

se susreću njegovi sumještani te propuste u radu još nekoliko dana aktualnog 

načelnika. 

 

Nakon 18. svibnja, kada dobije povjerenje sumještana da vodi Općinu, Žugčić će 

krenuti s realizacijom izgradnje dječjeg vrtića, za što je Zagrebačka nadbiskupija već 

ranije darovala zemljište. 

 

- Najmanja smo općina u Varaždinskoj županiji, kao i većina ostalih sredina 

suočavamo se s padom broja stanovnika. Koji je onda bolji način za zadržavanje 

mladih obitelji od toga da im pružamo adekvatnu podršku u zbrinjavanju njihovih 

najmlađih u vrtiću gdje će stjecati prve vještina i znanja - poručio je Žugčić dodajući 

da treba obaviti rekonstrukciju cesta i mostova ali i izgraditi kulturni centar s uredima 

za potrebe udruga, multifunkcionalnom dvoranom, zavičajnim muzejom i drugim 

pratećim sadržajima spada u cilju očuvanju kulturnog identiteta. 

 

- Jedan od projekata je i izgradnja poslovno-stambenog objekta gdje bi Općina 

osigurala zemljište, a privatni partner bi izgradio objekt. U njemu bi i Općina imala 

svoje prostore što sada nije slučaj. Nadalje, pratit ćemo naše najmlađe sumještane 



od rođenja, preko vrtića i osnovne te srednje škole do akademskog obrazovanja, 

odnosno odlaska na fakultet i to kroz brojne mjere - poručio je Žugčić dodajući da će 

se zgrada stare škole obnoviti i dobiti novu funkciju, a jedan od kapitalnih projekata 

je gradnja sportske dvorane, objekt koji je potreban kako bi mlade generacije u 

općini Breznički Hum imale iste uvjete kao njihovi vršnjaci u drugim dijelovima 

županije. 

 

Žugčić nije zaboravio ni na mještane zlatne životne dobi koji su zaslužili da imaju 

osiguran cjelodnevni boravak kao alternativu domu za umirovljenike. Veliki iskorak 

najavio je i na području zdravstva. 

 

- Prema dostupnim informacijama, ambulanta se zatvara, a ja ću se založiti da se 

ona uredi i opremi i da svi zajedno ubuduće imamo toliko potrebnu primarnu 

zdravstvenu skrb dostupnu u općini - najavio je Žugčić, kao i ponovno aktiviranje 

mjesnih odbora. Na kraju je najavio imenovanje centra Brezničkog Huma Trgom 

Tomislava Horvata, stradalog sumještanina u Domovinskom ratu. 

 

- Moja dužnost je govoriti o problemima, brigama, željama, očekivanjima svih žitelja 

naše predivne općine. Kao načelnik vjerujem da ćemo zajedničkim radom ostvariti 

sve navedeno u programu pa i daleko više. Vjerujem da zajedno možemo učiniti 

općinu Breznički Hum snažnijom - završio je Žugčić. 

 

Politički tajnik Alen Runac poručio je da stranka nikada nije bila spremnija za 

pobjedu, ali i sve ono na što ta odgovornost obvezuje nakon toga. 

- Koliko smo spremni govori podatak da već sada imamo tri pobjede. To nije došlo 

samo od sebe, već su upravo ti načelnici svojim odličnim radom demotivirali ostale 

da se kandidiraju - poručio je Runac te se dotaknuo položaja umirovljenika, odnosno 

činjenice koliko je za Dom za starije osobe u Varaždinu izdvojeno sredstava. 

 

- Župan Čačić u svom je mandatu ukupno uplatio 8 tisuća eura za potrebe Doma za 

umirovljenike. Gradonačelnik Bosilj godišnje za potrebe štićenika izdvaja 4.000 eura. 

S druge strane, aktualni župan Stričak osigurao je u ovom mandatu milijun i 400 

tisuća eura. To govori sve - zaključio je Runac. 

 



Predsjednik Mladeži HDZ-a Varaždinske županije, Tin Jurak, naglasio je tri stvari da 

jedino HDZ Varaždinske županije predvođen županom Stričakom provodi sustavnu 

generacijsku obnovu, a mladima otvara mogućnost da se uključe u procese 

donošenja odluka. Na pitanje što županijska vlast radi za mlade Jurak je zaključio 

kako je kroz 164 projekta koji imaju utjecaj na mlade uloženo više od 102 milijuna 

eura. 

 

Predsjednica Stranke umirovljenika sjever, Jadranka Bahlen, kazala je kako niti 

jedan župan do sada kao Stričak nije imao srca za malog čovjeka. 

 

- Župan Stričak svojim je radom napravio put da su svi umirovljenici srcem za njega. 

Mi smo danas sretni i oduševljeni ljudi. Svi 18. svibnja izlazimo na izbore i svoj glas 

dajemo našem županu Anđelku Stričaku - zaključila je Bahlen. 

Načelnik Općine Ljubešćica, Nenad Horvatić, kazao je da kada se kreće u borbu 

treba vjerovati u sebe. 

 

- Općina Breznički Hum treba promjenu i novog načelnika, a to je Darko Žugčić jer je 

općina toliko toga propustila i vremena više nema. Nikada nije bilo toliko mogućnosti 

da se osiguraju sredstva i realiziraju projekti kao u prošlom mandatu. Nažalost, još 

neko vrijeme načelnik to nije napravio. Dobro je za Općinu da će doći do toliko 

potrebnih promjena i da će Općinu Breznički Hum prema naprijed povesti naš Darko 

- poručio je Horvatić dodajući kako kod HDZ-ovih članova i simpatizera postoji volja i 

želja koja će osigurati pobjedu i u Brezničkom Humu i Varaždinskoj županiji. 











  

 

 


